
Styrets vurdering av de innsendte forslagene: 

Styret anbefaler at ingen av forslagene blir vedtatt. 

Alle samtykkesaker som kan by på tvil forelegges allerede for det samlede styret til 

vurdering/beslutning, og saker som ikke byr på tvil trenger ingen styrebehandling. Forslaget til 

endring av §7 første ledd vil derfor bare skape unødvendig merarbeid for styret. 

Forslaget til endring av §7 siste ledd er ikke egnet til å nå det som oppgis å være formålet med 

forslaget. Opphevelse av forkjøpsretten ville f.eks. vært et langt mer treffsikkert virkemiddel. 

Forslaget er uklart, og behøver atskillig mer utredning og vurdering. Forslaget rokker dessuten 

ved selskapets formål om å fremme distriktets interesser og opprettholde folkeaksjeselskapet 

Gudbrandsdølen AS med spredt lokalt forankret eierskap. Dette er svært viktige spørsmål som 

må sees i en større sammenheng og i lys av andre mulige virkemidler. Styret har for tiden disse 

spørsmålene til vurdering og kan ikke anbefale det foreliggende forslaget. 

Styremedlem Odd Øie støtter det fremsatte forslaget til vedtektsendringer. Bakgrunnen er at 

han mener dagens aksjonærpolitikk fører til en forskjellsbehandling av aksjonærene, og at 

måten dette utføres på ikke er tjenlig for aksjonærene. 


